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Szanowny Pan  
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Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym sytuacji 
finansowej, płacowej oraz kadrowej w Miejskim Przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej S.A. 
w Krakowie.  

Z niepokojem zwrócili się do mnie pracownicy przedsiębiorstwa z informacją, że w zeszłym 
roku tylko około 400 pracowników ( mniej więcej połowa pracowników) otrzymało dwie a 
część jedną podwyżkę. Z czego wynika taki podział otrzymania podwyżek? Jakie były 
kryteria ich przyznania? 

Z informacji medialnych wynika też, że planowane są podwyżki dla mieszkańców Krakowa 
w związku z dostarczaniem energii cieplnej.  

Bardzo proszę o odpowiedź czy jest planowana w tym roku podwyżka opłat za energię 
cieplną i jeżeli tak to w jakiej skali? 

Czy planowane są w tym roku zwolnienia pracowników w MPEC S.A w Krakowie? 

 

Z poważaniem, 

Michał Ciechowski 
Radny Miasta Krakowa  


